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Nog even ter check. Bij van de directie GMT is al nagevraagd of er een verplichtingennummer is aangemaakt
bij deze brief en dat is er niet toch? En ook geen budget? Dat is goed gecheckt?

il

van:IEEEIEEE ¢ <>
Verzonden: maandag 7 juni 2021 14:41

Aan: @minvws.nl>

cc: @lcdk.nb>; HEE eco >;IEEE) EEE eminvws.ni>

Onderwerp: Proces 3 maanden garantie voorraad laboratoria

Vorige week woensdag hebben we een overleg gehad over de aanpak rondom de claims naar aanleiding van de brief waarin de

minister garant staat voor 3 maanden voorraad (wanneer dit over de datum gaat).
Hierin kwam naar voren dat het momenteel niet helder is over wat voor bedrag we praten als we kijken naar alle mogelijke
claims die de laboratoria nog gaan indienen, aangezien er momenteel (pas) 6 laboratoria zijn geweest die zich hebben gemeld.

BES en jij spraken de wens uit om voor dat er een proces/pracedure komt voor de afwikkeling van deze claims een grove

schatting te willen hebben van het totale bedrag. De mogelijkheid hiervoor die we bespraken was een labuitvraag met daarin

specifieke vragen over de hoeveelheid voorraad verbruiksartikelen per machine die er momenteel bij de laboratoria ligt. De

inkoopprijs is hierbij ook van belang.

Wat ik begrepen heb, is dat er een formeel akkoord moet komen door middel van een nota om deze labuitvraag te mogen gaan

doen. Klopt dat?

Vorige week heb ik overleg gehad met

SL(afdeling Ketenregie en betrokken bij de wekelijkse labuitvraag) en

EEE (rein Data) en dit bespreekbaar gemaakt. Zij gaven een aantal risico’s aan waar ik ook al mee speelde in mijn
hoofd, vandaar dat ik ze deel met jou.

1. Alle laboratoria worden attent gemaakt op het feit dat er iets gedeclareerd kan worden. Er is een garantie afgegeven bij
VWS, dus dit is een logisch gevolg, maar in hoeverre wil VWS dit? De vraag is dan natuurlijk hoe een lab omgaat met dit

signaal.
2. Een uitvraag kan zorgen voor onrust en de labs het gevoel geven dat wij ze niet vertrouwen. Mede door het opvragen

van de inkoopprijzen kan dit gevoelige informatie zijn voor de labs. Dit kan er ook voor zorgen dat we (nog) meer

vragen krijgen over deze claims en wellicht voor meer onduidelijkheden zorgen.

3. Risico is aanwezig dat niet alle labs de uitvraag invullen, wat ervoor zorgt dat je nog steeds geen betrouwbare inschatting
kunt maken van het totale bedrag. Bovendien speelt bij dit scenario, naast dat je niet krijgt wat je wilde, ook risico 1 en

2

4. Hoe vaak zou je dit willen uitvragen? Wanneer ze het deze week allemaal invullen heb je in theorie het maximale bedrag
in kaart, maar dit zegt niets over de hoeveelheid die ze nog gaan opmaken of onvoorziene omstandigheden (machine die

kapot gaat en daarmee nog meer verbruiksartikelen over houd dan doorgegeven, o.i.d.)

Ik begrijp dat het om meerdere redenen fijner is om vooraf te weten over wat voor bedrag we het hebben, maar ik denk dat een

labuitvraag een tijdrovende aanpak is, die de nodige risico’s met zich mee brengt en niet onbelangrijk niet persé het gewenste
resultaat zal hebben.

Verder ben ik van mening dat er snel een proces dient te komen met daarin hoe we omgaan met deze claims. Ik krijg
momenteel bijna wekelijks vragen vanuit laboratoria (en via de afdeling Ketenregie) wat de stand van zaken is aangezien zij al

een aantal maanden op een concreet antwoord wachten. Het feit blijft dat er een brief is uitgestuurd met daarin een garantie.
Daarnaast vind ik dat de laboratoria geen last mogen hebben van wat wij intern graag willen uitzoeken. Mocht er, ondanks de

risico’s, toch voor gekozen worden om een labuitvraag te doen, dan blijft het opstellen van deze procedure minstens zo urgent

aangezien ik na deze uitvraag nog veel meer vragen verwacht vanuit de labs waarop ik ze dan graag een concreet antwoord zou

willen geven.

Ik hoor graag hoe jij hiertegen aan kijkt. Lukt het jou om mij hier op korte termijn een terugkoppeling over te geven, zodat we

snel een vervolgstap kunnen bepalen?
Voor de volledigheid heb ik ook mijn eerder gestuurde mail (input voor een eventuele nota over dit onderwerp) toegevoegd als

bijlage.
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Alvast dank.

Met vriendelijke groet,

Dienst Testen

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
Huis ter Heideweg 62 | 3705 LZ | Zeist
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gemene inkoopvragen: Ichulpmiddelen.nl


